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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A Hyperjet nevű vízi jármű okozott-e 
környezetkárosítást azzal, hogy engedély nélkül működött a Balaton területén?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Schanda  Tamás  János,  az  Innovációs  és  Technológiai  Minisztérium  államtitkára  a  "Miért
közlekedhetett a "Hyperjet" korlátozás alá eső területre kiadható üzemeltetési engedély nélkül egy
évig  a  hatóságok  orra  előtt?"  című,  K/8526.  számú  írásbeli  választ  igénylő  kérdésemre  adott
válaszában kifejtette, hogy ma Magyarországon a védett vizeken bárki bármit megtehet büntetlenül.
Egy évig biztosan. A beruházás már megtérülhetett, így akár ebben az évben ki is kérheti már az
engedélyt.  Szerintem ki  is  fogja adni  azt  a Hyperjet  nevű vízi  jármű részére Budapest  Főváros
Kormányhivatala.

Azt  is  megtudtuk  Pintér  Sándor  belügyminisztertől,  hogy  hajót  a  Balatoni  Vízirendészeti
Rendőrkapitányság többször ellenőrizte, amelynek során szabálysértést nem észlelt a hatóság.

Fontos  egyébként  megemlíteni,  hogy  látványos  száguldásra,  hirtelen  manőverekre,  merülésre,
helyben  fordulásra,  s  akár  90  kilométer/órás  tempóra  is  képes,  880  lóerős,  több  tonnás,
vízsugárhajtású hajó csaknem száz liter dízelt fogyaszt óránként. A kibocsátott káros anyag biztosan
"jót  tesz"  a  Balatonnak.  Az  meg  biztosan  tudja,  hogy  a  nagy  sebességgel  száguldó  járművek
nyomában oldalirányba hosszan elhúzódó hullámzás alakul ki, melynek hatása két méter mélyen is
érződik, jelentősen befolyásolva az víz alatti élővilágot és helyi áramlásokat.

Kérdezem Önt:

A Hyperjet  nevű  vízi  jármű  okozott-e  környezetkárosítást  azzal,  hogy  engedély  nélkül
működött a Balaton területén?
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